



扶輪基金會 - 基金發展部人事佈達

The Rotary Foundation— Fund Development Division Announcement

Monday, November 12, 2007 11:23 PM

台北松山扶輪社前社長高永吉 PP Spencer 譯

親愛的地域扶輪基金協調人們：

我滿懷非常歡欣的心情與各位分享艾利克·西梅靈將接替董·巴康為扶輪基金會之基金發展部之經理這項消息。

艾利克將立即接任這些職務，同時他將與董辦理在 11 月底董離職前之過渡事宜。

艾利克在 1995 年 11 月成為扶輪基金會的職員。從那時候開始他已經晉升為我們基金發展部之職員，在他志業的旅程中，在每一階段他都獲得智識及技巧。艾利克有三年以上之經歷。擔任計劃及鉅額捐獻之主任；在他擔任這些重要角色職務期間，可以看見在鉅額捐款及特別是在有生之年之收入捐款方面，有非凡的成長。艾利克已經成為一位非常有智慧的開發專業人員，同時獲取某些非常複雜慈善捐款，包含非傳統的資產。在他負責勸募基金的志業紀錄，艾利克具有完美的人際關係之特質，他與別人講話時會讓人們很自然且舒服地談論他們個人之財務情形並樂於捐獻慈善捐款。最近艾利克擔任國際基金勸募基金主任，並在此角色中為扶輪基金某些新市場創造了許多鉅額捐獻之成果。

艾利克是伊文斯頓人，在伊文斯頓高中畢業，後在維斯康辛州之畢洛伊特市郊的畢洛伊特學院畢業，主修歷史並得到學士學位，他碩士學位主修政治學，畢業於中歐的匈牙利之布達佩斯大學。艾利克是威爾梅特扶輪社員，他及其夫人貝蒂芬妮（之前任職於扶輪基金會）住在伊文斯頓，請各位和我一起歡迎艾利克·西梅靈成為我們扶輪基金會管理部門最新的一位成員。

謝謝！

總經理約翰·奧斯特龍
國際扶輪 扶輪基金會

Dear RRFCs:

It is with great satisfaction that I share with you that Eric Schmelling will succeed Don Balcom as The Rotary Foundation's Fund Development Division Manager.

Eric assumes these responsibilities immediately and will work through some transition issues with Don before Don leaves at the end of November.

Eric joined the staff of The Rotary Foundation in November of 1995. Since then he has climbed the ranks of our Fund Development staff acquiring knowledge and skills at each step of his career journey. Eric spent more than three years as the Director of Planned and Major Gifts; his tenure in this important role saw significant growth in major gifts and in particular life income gifts. Eric has become an extremely knowledgeable development professional and has secured some extremely complex charitable gifts involving nontraditional assets. Given his career track in fundraising, Eric has impeccable people skills which speaks to why people are so comfortable talking with him about their personal finances and their interest in making charitable gifts. Most recently, Eric served as the Foundation's Director of International Fundraising and in this role has generated a lot of enthusiasm for major gifts in some emerging markets for the Foundation.

Eric is native to Evanston having attended Evanston Township High School. He received his B.A. in History from Beloit College in nearby Beloit, Wisconsin, and his M.A. in Political Science from Central European University in Budapest, Hungary. Eric is a member of the Wilmette Rotary Club. He and his wife Stephanie (a former TRF staff member) live in Evanston. Please join me in welcoming Eric Schmelling as the newest member of the Foundation's management team.

Thank you.

John T. Osterlund
General Manager
The Rotary Foundation of Rotary International